
VVD-fractie, 	 Fractie Bedr' ractie 50PLUS, 	Ongebouwd, 

Nan Zevenhek 	Joop van Bree Herman van Ham 

Amendement vrijkomende middelen door toetreding nieuwe aandeelhouders SNB 

Het algemeen bestuur van Waterschap de Dommel, in vergadering bijeen op 30 november 2022, 
behandelende het voorstel 82852/86946 Toetreding nieuwe aandeelhouders tot SNB, 

Overwegende dat; 
- 	Er door de toetreding van nieuwe aandeelhouders bij SNB aandelen vrijkomen die 

incidenteel voor De Dommel een component overwaarde hebben van 3.541.709,00 euro; 
De inwoners en bedrijven ooit de lasten hebben gedragen om de aandelen te krijgen en zij 
dus nu ook recht op de baten hebben die vrijkomen, 

- 	De inwoners en bedrijven het al financieel moeilijk hebben door de hoge inflatie en 
energieprijzen; 

- 	We als waterschap de Dommel willen laten zien dat we een steentje bij willen dragen om de 
lasten te verlagen 

Besluit 

Beslispunt 5 aan het voorstel toe te voegen, luidende: 

5. 	De voor De Dommel incidenteel vrijkomende middelen ad € 3.541.709,00 uit de verkoop van 
aandelen als gevolg van de in dit voorstel genoemd de component overwaarde toe te voegen 
aan de reserve zuiveringsbeheer en te gebruiken om voor de jaren van de beleidsplanperiode 
(2024 tot en met 2027) de zuiveringsheffing te dempen 



En gaat over tot de orde van de dag. 

Fractie Ongebouwd, namens deze Marlies van der Zanden 
Fractie Water Natuurlijk, namens deze Corinne Aerdts 
Fractie CDA, namens deze Maarten van de Tillaart. 
Fractie VVD, namens deze René Dekkers 

~/t ~qa 2, 

Waterschap 
De Dommel 

Motie "verzoek tot faciliteren van Rijksoverheid bij GGA " 

Het Algemeen Bestuur van Waterschap de Dommel, bijeen in vergadering op 30 november 
2022, besprekende het voorstel 88361188364 "Burap 2022-2 " en de beraadslagingen van het 
AB, 

Constaterende dat: 
In de directieparagraaf van de Burap melding wordt gemaakt van problemen bij realisatie van 
onze doelen o.a. als gevolg van capaciteitsgebrek bij de partners waar we mee samenwerken 
dan wel door belemmerende regelgeving van andere overheden. 

Overwegende dat: 
- 	O.a. in GGA de Utrecht is gebleken dat bij tot stand koming "vanuit de keukentafel" 

doelbereik efficiënt en effectief realiseerbaar is. 
- 	In de kamerbrief `Bodem en Water sturend', van 25 novemberjl., vooraf uitwerking 

van gebiedsgerichte maatregelen door de Provincie in gebiedsprogramma's wordt 
verwacht. In deze kamerbrief ook het addendum bij 7e APN, waar in een eerdere mo-
tie (mei 2022, overgenomen door DB) als leidend benoemd wordt. 

- 	De onduidelijkheid en uitvoerbaarheid van dit beleid en het gebrek aan perspectief lei-
den tot grote onrust bij ondernemers en de nagestreefde ontwikkelingen rond natuur, 
landbouw en robuuste waterhuishouding vertragen. 

- 	WDD in haar beleidsplan heeft aangeven in nauwe samenwerking met de streek in de 
zogenaamde GGA-aanpak te willen komen tot verbetering van de (omstandigheden 
voor) natuur en landbouw en daarmee ontwikkel- perspectief voor het buitengebied; 

- 	WDD zelf stevig investeert om tot doelrealisatie te komen getuige de investerings-
agenda en de werving van personeel; de waterschapsheffingen mede als gevolg van 
deze bewuste gekozen ontwikkleing voor onze inwoners en bedrijven (fors) stijgen; 

- 	Dientengevolge het voor het AB van wezenlijk belang is te kunnen inzetten op en aan-
tonen dat de doelen ook binnen de gestelde termijnen en toegewezen middelen be-
haald worden; 

Verzoekt het DB:  
• De appreciatie van de kamerbrieven te delen met het algemeen bestuur. 
• In de gecombineerde commissievergadering van 14 december aanstaande voorstel-

len te presenteren aan het algemeen bestuur over de middelen om de zorgen met 
partners en overheden te delen. 



Waterschap 
De Dommel 

Motie "verzoek tot faciliteren van Rijksoverheid bij GGA " 

Het Algemeen Bestuur van Waterschap de Dommel, bijeen in vergadering op 30 november 
2022, besprekende het voorstel 88361/88364 "Burap 2022-2 " en de beraadslagingen van het 
AB, 

Constaterende dat: 
In de directieparagraaf van de Burap melding wordt gemaakt van problemen bij realisatie van 
onze doelen o.a. als gevolg van capaciteitsgebrek bij de partners waar we mee samenwerken 
dan wel door belemmerende regelgeving van andere overheden. 

Overwegende dat: 
- 	O.a. in GGA de Utrecht is gebleken dat bij tot stand koming "vanuit de keukentafel" 

doelbereik efficiënt en effectief realiseerbaar is. 
- 	In de kamerbrief `Bodem en Water sturend', van 25 november jl., vooraf uitwerking 

van gebiedsgerichte maatregelen door de Provincie in gebiedsprogramma's wordt 
verwacht. In deze kamerbrief ook het addendum bij 7e APN, waar in een eerdere mo-
tie (mei 2022, overgenomen door DB) als leidend benoemd wordt. 

- 	De onduidelijkheid en uitvoerbaarheid van dit beleid en het gebrek aan perspectief lei-
den tot grote onrust bij ondernemers en de nagestreefde ontwikkelingen rond natuur, 
landbouw en robuuste waterhuishouding vertragen. 
WDD in haar beleidsplan heeft aangeven in nauwe samenwerking met de streek in de 
zogenaamde GGA-aanpak te willen komen tot verbetering van de (omstandigheden 
voor) natuur en landbouw en daarmee ontwikkel- perspectief voor het buitengebied; 

- 	WDD zelf stevig investeert om tot doelrealisatie te komen getuige de investerings-
agenda en de werving van personeel; de waterschapsheffingen mede als gevolg van 
deze bewuste gekozen ontwikkleing voor onze inwoners en bedrijven (fors) stijgen; 

- 	Dientengevolge het voor het AB van wezenlijk belang is te kunnen inzetten op en aan-
tonen dat de doelen ook binnen de gestelde termijnen en toegewezen middelen be-
haald worden; 

Verzoekt het DB:  
• De appreciatie van de kamerbrieven te delen met het algemeen bestuur en te bespre-

ken in het fractievoorzittersoverleg opo 12 december aanstaande. 
• In de gecombineerde commissievergadering van 14 december aanstaande voorstel-

len te presenteren aan het algemeen bestuur over de middelen om de zorgen met 
partners en overheden te delen. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Fractie Ongebouwd, namens deze Marlies van der Zanden 
Fractie Water Natuurlijk, namens deze Corinne Aura § 
Fractie CDA, namens deze Maarten van de Tillaa 
Fractie VVD, namens deze René Dekkers 
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Waterschap 
De Dommel 

Motie "verzoek tot faciliteren van Rijksoverheid bij GGA " 

Het Algemeen Bestuur van Waterschap de Dommel, bijeen in vergadering op 30 november 
2022, besprekende het voorstel 88361188364 "Burap 2022-2 " en de beraadslagingen van het 
AB, 

Constaterende data 
In de directieparagraaf van de Burap melding wordt gemaakt van problemen bij realisatie van 
onze doelen o.a. als gevolg van capaciteitsgebrek bij de partners waar we mee samenwerken 
dan wel door belemmerende regelgeving van andere overheden. 

Overwegende dat: 
- 	O.a. in GGA de Utrecht is gebleken dat bij tot stand koming "vanuit de keukentafel" 

doelbereik efficiënt en effectief realiseerbaar is. 
In de kamerbrief `Bodem en Water sturend', van 25 novemberjl., vooraf uitwerking 
van gebiedsgerichte maatregelen door de Provincie in gebiedsprogramma's wordt 
verwacht. In deze kamerbrief ook het addendum bij 7e APN, waar in een eerdere mo-
tie (mei 2022, overgenomen door DB) als leidend benoemd wordt. 
De onduidelijkheid en uitvoerbaarheid van dit beleid en het gebrek aan perspectief lei-
den tot grote onrust bij ondernemers en de nagestreefde ontwikkelingen rond natuur, 
landbouw en robuuste waterhuishouding vertragen. 

- 	WDD in haar beleidsplan heeft aangeven in nauwe samenwerking met de streek in de 
zogenaamde GGA-aanpak te willen komen tot verbetering van de (omstandigheden 
voor) natuur en landbouw en daarmee ontwikkel- perspectief voor het buitengebied; 

- 	WDD zelf stevig investeert om tot doelrealisatie te komen getuige de investerings-
agenda en de werving van personeel; de waterschapsheffingen mede als gevolg van 
deze bewuste gekozen ontwikkleing voor onze inwoners en bedrijven (fors) stijgen; 
Dientengevolge het voor het AB van wezenlijk belang is te kunnen inzetten op en aan-
tonen dat de doelen ook binnen de gestelde termijnen en toegewezen middelen be-
haald worden; 

Verzoekt het DB:  
• om een brief aan het Rijk te sturen met het verzoek voor een werkwijze die leidt tot fa-

ciliteren in plaats van vertragen van de procesgang bij de lopende GGA's. Dit lijkt ons 
mogelijk door niet op invulling van verdere regelgeving te hoeven wachten, maar, met 
inachtname van doelen, het proces te mogen starten van onderaf (bottum up). 

• met de Unie van Waterschappen de zorgen van het AB en mogelijke oplossingsrich-
tingen te delen. 

• het AB een mediastrategie voor te leggen met als doel andere overheden, partners en 
samenleving duidelijk te maken dat genoemde belemmeringen doelrealisatie van 
WDD ernstig vertraagt. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Fractie Ongebouwd, namens deze Marlies van der Z, - r 
Fractie Water Natuurlijk, namens deze Corinne Aerdt W-~ 
Fractie CDA, namens deze Maarten van de Tillaart. 
Fractie VVD, namens deze René Dekkers 
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